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Toelichtende nota 

 

Stad Mechelen krijgt de Europese Award voor de inspanningen rond duurzaam 

verwarmen. In het persbericht van het stadbestuur staat de doelstelling om “de 

omslag naar een groene, koolstofvrije verwarming van alle gebouwen op Mechels 

grondgebied tegen 2050 effectief realiseren.” 

 

Daarnaast worden er enkele goede initiatieven opgesomd zoals “de nieuwe wijk 

Ragheno verwarmen met een warmtenet, 730 zonnepanelen op de daken van de 

sociale wijk Otterbeek geïnstalleerd, aan het Keerdok huizen verwarmd worden met 

riothermie, en ieder jaar een collectieve wijkrenovatie uitvoeren.”  

 

Hoewel dit goede initiatieven zijn, is nog maar de vraag of de doelstelling hiermee 

gehaald zal worden. 

 

Vragen 
 

- Heeft het stadsbestuur berekend hoe men tegen 2050 effectief alle gebouwen zal kunnen 

verwarmen op een duurzame en CO2-vrije manier? Hoe wil men dit juist realiseren, wat 

zijn de kwalitatieve en kwantitatieve maatregelen die hierachter zitten? Is bijvoorbeeld 

één wijkrenovatie per jaar hiervoor niet onvoldoende? 

- Hoe kijkt het stadsbestuur naar OEPC of een energieprestatiecontract waarbij je een totaal 

energetisch renovatieproject aangaat – met besparingsgarantie. Dit is in feite een lening 

die dan wordt terugbetaald door de besparingen op de energiefactuur. Zo moet men dus 

geen netto extra kost per maand afbetalen. Is dit iets dat het stadsbestuur zal bekijken? 

 

           Karl Lauwers 

https://www.gva.be/regio/antwerpen/rivierenland/mechelen/stad-mechelen-krijgt-europese-award-voor-inspanningen-rond-duurzame-verwarming-klimaatoplossingen-vind-je-ook-lokaal/50232420.html

